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informacja
brak konsekwecji działania w sprawie deklaracji "Koszenie traw wstrzymane" ? część III

Treść dokumentu

Z komunikatu ?Koszenie traw wstrzymane? z dn. 04.05.2020r. wynika, że od maja br. będą koszone
w Słupsku ?tylko tereny, które są objęte gwarancją po wykonanych inwestycjach tj. Park Zachodni,
Ciąg  spacerowy do  ul.  Kaszubskiej,  Stawek  Łabędzi.?  Miasto  deklaruje  wstrzymanie  koszenia
trawników  reprezentatywnych.  Pojawia  się  informacja:  ?Będziemy działać  interwencyjnie,  gdy
mieszkańcy zgłoszą, pilną i uzasadnioną potrzebę.?

Dnia 27.05.2020r. została skoszona trawa przy ul. Wojska Polskiego.
Dnia 28.05.2020 został skoszony trawnik wzdłuż całej ul. Kołłątaja.

1. Czy w związku z postępującą suszą i deklaracją publiczną zmiany polityki koszenia miejskich
trawników od 2020 roku został  zmniejszony przez Urząd Miasta  budżet  na wykonywanie tego
zadania w tym roku? (w 2020 roku budżet na koszenie wynosi: 1 018 131, 89 PLN) 

2. Jakie są to oszczędności i na co zostały przekazane?

3.  Czy  dokonywanie  nieuzasadnionych  koszeń  w  mieście  wynika  z  braku  zgody  ZIM  na
zmniejszenie budżetu na koszenie?

4. Jaki jest koszt utworzenia m2 łąki kwietnej na przykładzie Parku Zachodniego? 

5. Jaki jest koszt  utworzenia m2 łąki kwietnej w wycenie Zarządu Infrastruktury Miejskiej?

6.  Czy  decyzja  braku  realizacji  w  2020  roku  zapowiadanych  przez  Prezydentkę  Krystynę
Danielecką Wojewódzką (podczas konferencji prasowej z dn. 24.02.2020) łąk kwietnych została
przekazana podczas którejkolwiek kolejnej konferencji prasowej albo przekazana w inny sposób
opinii publicznej? Jeśli tak to jaki?

7.   Czy ul.  Wojska Polskiego zalicza się  do terenów, które muszą być koszone ze względu na
zachowanie gwarancji po wykonanych inwestycjach?

8. Jeżeli tak, proszę o wskazanie punktu w dokumencie/umowie określającym częstotliwość koszeń
by zachować gwarancję oraz udostępnienie dokumentu/umowy.

9.  Czy  mieszkańcy  zgłosili  pilną  i  uzasadnioną  potrzebę  skoszenia  zieleni  przy  ul.  Wojska
Polskiego? Ile było takich zgłoszeń? Czy są to zgłoszenia w formie pisemnej?

10. Czy trawniki przy ul. Kołłątaja zalicza się do terenów, które muszą być koszone ze względu na
zachowanie gwarancji po wykonanych inwestycjach?

11.  Jeżeli  tak,  proszę  o  wskazanie  punktu  w  dokumencie/umowie  określającym  częstotliwość

*



koszeń by zachować gwarancję oraz udostępnienie dokumentu/umowy.

12. Czy mieszkańcy zgłosili pilną i uzasadnioną potrzebę skoszenia zieleni przy ul. Kołłątaja? Ile
było takich zgłoszeń? Czy są to zgłoszenia w formie pisemnej?
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* Jawność danych dotycząca (imienia i nazwiska, adresu zamieszkania) została wyłączona na podstawie art. 1 ust. 1
ustawy z  dnia  10 maja  2018 r.  o  ochronie  danych  osobowych (Dz.  U.  z  2019  r.  poz.  1781)  oraz  art  4  pkt  1
rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób
fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz
uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych)(Dz. Urz. UE L 119 z 4.05.2016 r., str. 1).
Wyłączenia  jawności  danych  dokonała  Joanna  Mętlewicz  –  Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  –  Wydział
Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska.


